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Sátly Balázs
Tisztelettel köszöntök mindenkit, a megjelent bizottsági tagokat, meghívott vendégeinket, 
valamennyi jelenlévőt és józsefvárosi választópolgárokat. Budapest Józsefvárosi 
Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési és Pénzügyi Bizottságának 2022. évi 21. 
rendes ülését megnyitom. Kérem, mindenki kapcsolja be a szavazókészülékét a jelenlét 
megállapítása érdekében. Megállapítom, hogy jelen van 6 fő, távolmaradását előre bejelentette 
Egry Attila és Stettner István képviselők. Juharos képviselőtársamat pedig láttam itt a 
környéken, úgyhogy vélhetően ö is igazolja magát. Nagy tisztelettel köszöntöm Csordás Anettet 
a Bizottság új külsős tagjaként, a C8 jelölte erre a pozícióba, a legutóbbi képviselő-testületi 
ülésen választottuk meg a leköszönt Németh Ders tagtársunk pótlására. Nagyon jó munkát 
kívánok, és köszöntöm körünkben. A napirendi javaslattal kapcsolatban néhány dologról 
tájékoztatnom kell Önöket. A II.2. képviselő-testületi előterjesztést helyszíni kiosztással kapják 
kézhez ezekben a percekben. A II.7. és a 11.13. előterjesztések nem kerültek benyújtásra, így 
azokat a Bizottság nem tárgyalja, a II. blokk napirendi pontjainak számozása ennek megfelelően 
változik, de szokásunknak megfelelően az ülés során én az eredeti számukra fogok hivatkozni. 
Tájékoztatom a tisztelt Bizottságot, hogy az 1.7. számú előterjesztés tekintetében zárt ülés 
tárgyalását javaslom. A korábbi szokásunk az volt, hogy a meghívóban a zárt ülésre javasolt 
előterjesztésekről egyben szavaztunk a napirend elfogadásával. Aljegyző asszony tájékoztatása 
szerint ezt a gyakorlatot korrigálnunk kell, a zárt ülés tartásáról, a napirend megszavazását 
követően, minősített többséggel kell dönteni. így először a napirendről szavazunk, majd az 1.7. 
számú előterjesztés zárt tárgyalásáról.

A Bizottság létszáma - dr, Juharos Róbert érkezésével - 7főre változott,

Sátly Balázs
Kérem, a napirendi javaslatról az imént ismertetett módosításokkal együtt szavazzunk, most.

7 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül a napirendi javaslatot elfogadtuk.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottságának

220/2022. (XI. 21.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy az alábbi napirendet fogadja el:

Napirend

I . Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések
(írásbeli előterjesztések)

I/A. Nyilvános előterjesztések

1. Javaslat döntések meghozatalára a „Kerületi helyi védett épületek listájának 
felülvizsgálata és bővítése” tárgyú, közbeszerzési értékhatárt el nem érő beszerzési 
eljárásban
Előterjesztő: Barta Ferenc főépítész
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2. Javaslat „Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 
tulajdonában álló Tücsök-Lak Bölcsőde épület vízszigetelés tervezése és 
szakértése” tárgyú beszerzési eljárás eredményével kapcsolatos döntés 
meghozatalára
Előterjesztő: Borbás Gabriella ügyosztályvezető, Kerületgazdálkodási Ügyosztály

3. Javaslat „Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 
tulajdonában álló műemlék Gyermekkert Bölcsőde felújítása örökségvédelmi 
engedélyezési (kiviteli), bontási terveinek elkészítésére” tárgyú beszerzési eljárás 
eredményével kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: Borbás Gabriella ügyosztályvezető, Kerületgazdálkodási Ügyosztály

4. Javaslat „Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 
fenntartásában lévő Józsefvárosi Nemzetiségi Önkormányzat részére fenntartott 
irodahelyiség felújítására vonatkozó koncepcióterv és kiviteli terv elkészítése” 
tárgyú beszerzési eljárás eredményével kapcsolatos döntés meghozatalára 
Előterjesztő: Borbás Gabriella ügyosztályvezető, Kerületgazdálkodási Ügyosztály

5. Javaslat az „Energetikai audit Józsefvárosi Önkormányzat intézményeinél” tárgyú, 
közbeszerzési értékhatárt el nem érő beszerzési eljárás eredményének megállapítására 
Előterjesztő: Borbás Gabriella ügyosztályvezető, Kerületgazdálkodási Ügyosztály

6. Tájékoztató Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. 2022. évi üzleti tervének 
háromnegyedéves végrehajtásáról
Előterjesztő: Lágler Péter Károly vezérigazgató, Józsejváros Közösségeiért Nonprofit Zrt.

I/B. Zárt előterjesztések

7. Javaslat „Gépjármű és elektromos kisteherautó beszerzése” tárgyú közbeszerzési 
eljárás megindítására
Előterjesztő: Borbás Gabriella ügyosztályvezető, Kerületgazdálkodási Ügyosztály

IL Képviselő-testületi előterjesztések véleményezése
(írásbeli előterjesztések)

Nyilvános előterjesztések

1. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2022. évi 
költségvetésről szóló 6/2022. (II. 24.) önkormányzati rendelet III. módosítására 
Előterjesztő: Pikó András polgármester

2. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2023-2025. 
évi költségvetését érintő döntésekre
Előterjesztő: Pikó András polgármester

3. Javaslat a Vasas Központi Könyvtár Alapítvány egyedi támogatására 
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Szili-Darók Ildikó alpolgármester
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4. Javaslat Belváros-Lipótváros Budapest Főváros V. kerületi Önkormányzatával 
gyermekek átmeneti otthona feladatellátás tárgyában ellátási szerződés megkötésére 
Előterjesztő: Szili-Darók Ildikó alpolgármester

5. Javaslat a Menhely Alapítvánnyal - utcai szociális munka és hajléktalan személyek 
részére nappali ellátás személyes gondoskodást nyújtó szociális alapszolgáltatások 
tárgyában - megkötött ellátási szerződés módosítására és a Menhely Alapítvány 
2022. évi egyedi támogatására
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Szili-Darók Ildikó alpolgármester

6. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat által 
fenntartott Józsefvárosi Óvodákban a sajátos nevelési igényű gyermekek 
ellátására vonatkozó feladatellátási szerződés módosítására és új feladatellátási 
szerződés megkötésére
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester

7. Javaslat a Csapody Vera szobor ötletpályázat kiírására
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Dr. Erőss Gábor alpolgármester

8. Javaslat a Polgármesteri Hivatalnál közszolgálati jogviszonyban állók díjazásáról 
és egyéb juttatásairól szóló 46/2014. (XII. 12.) önkormányzati rendelet 
módosítására és a Polgármesteri Hivatalnál a Munka Törvénykönyve alá tartozó 
munkavállalók juttatásairól szóló döntés meghozatalára
Előterjesztő: Pikó András polgármester

9. Javaslat a Budapest-Józsefváros, Magdolna-Orczy Negyed Szociális 
Városrehabilitációs Programmal kapcsolatos döntések meghozatalára 
Előterjesztő: Pikó András polgármester

10. Javaslat az Európa Belvárosa Program III. TÉR_KÖZ pályázattal kapcsolatban 
felmerült tulajdonosi döntések meghozatalára
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Rádai Dániel alpolgármester

11. Javaslat a JGK Zrt. és a JKN Zrt. 2022. évi közszolgáltatási szerződéseinek 
módosítására
Előterjesztő: Pikó András polgármester

12. Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok és a 
veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések végrehajtásáról, az előző 
ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az 
átmenetileg szabad pénzeszköz állomány lekötéséről
Előterjesztő: Pikó András polgármester
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Sátly Balázs
Szavazás következik az 1.7. számú előterjesztés tekintetében zárt ülés elrendeléséről. Kérem, 
szavazzanak most.

Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül a zárt 
ülést az 1.7. napirendi pont tekintetében elrendelte.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottságának 

221/2022. (XI. 21.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy zárt ülés keretében tárgyalja a napirend 
1.7. pontját.

L Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések

I/A. Nyilvános előterjesztések

Tematikai blokk szavazás

Sátly Balázs
Következnek átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztéseinek, ezen belül a nyilvános blokk 
1-töl 6-ig. Kérdezem a tisztelt Bizottság tagjait, hogy kikérésre van-e szándékuk. Amennyiben 
van, kérem, jelezzék. Úgy látom, hogy nincsen, így az 1-5. számú előterjesztésekről egyben 
fogunk szavazni. Kérem, szavazzunk most.

7 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az előterjesztéseket elfogadtuk.

Napirend I.l. pontja: Javaslat döntések meghozatalára a „Kerületi helyi védett épületek 
listájának felülvizsgálata és bővítése” tárgyú, közbeszerzési értékhatárt el nem érő 
beszerzési eljárásban
Előterjesztő: Barta Ferenc főépítész

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete
Költségvetési és Pénzügyi Bizottságának

222/2022. (XI. 21.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(tematikai blokk szavazás)

a „Kerületi helyi védett épületek listájának felülvizsgálata és bővítése” tárgyú beszerzési 
eljárás eredményéről
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A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy

1. a „Kerületi helyi védett épületek listájának felülvizsgálata és bővítése” tárgyú beszerzési 
eljárás eredményes;

2. a Bírálóbizottság javaslatának megfelelően az összességében legalacsonyabb árú ajánlatot 
a Baratta Építész és Mérnökiroda Kft. (8900 Zalaegerszeg, Bíró M. u. 71.; Adószám: 
11359683220) adta 3 001 085 Ft + Áfa összeggel, ezért ő az eljárás nyertese;

3. hozzájárul a Baratta Építész és Mérnökiroda Kft.-vel (8900 Zalaegerszeg, Bíró M. u. 71.; 
Adószám: 11359683220) az előteijesztés 4. számú melléklete szerinti szerződés 
megkötéséhez,

4. a 3. határozati pontban foglaltak alapján felkéri a polgármestert az előterjesztés 4. számú 
melléklete szerinti szerződés aláírására a 2. határozati pont szerinti nyertes ajánlattevővel.

Felelős: polgármester
Határidő:

1. pont esetében a beszerzési eljárás eredményének megállapítására: 2022. november 21.
2. pont esetében a beszerzési eljárás nyertesének megállapítására: 2022. november 21.
3. pont esetében a szerződés megkötésére: 2022. november 21.
4. pont esetében a polgármester által a szerződés aláírására: 2022. november 28.

Napirend L2. pontja: Javaslat „Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat tulajdonában álló Tücsök-Lak Bölcsőde épület vízszigetelés tervezése és 
szakértése” tárgyú beszerzési eljárás eredményével kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: Borbás Gabriella ügyosztályvezető, Kerületgazdálkodási Ügyosztály

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottságának 

223/2022. (XI. 21.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 

(tematikai blokk szavazás) 

a „Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat tulajdonában álló 
Tücsök-Lak Bölcsőde épület vízszigetelés tervezése és szakértése” tárgyú beszerzési 

eljárás eredményéről

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy

1. a „Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat tulajdonában álló 
Tücsök-Lak Bölcsőde épület vízszigetelés tervezése és szakértése” tárgyú, 
közbeszerzési értékhatárt el nem érő beszerzési eljárás eredményes;

2. a „Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat tulajdonában álló 
Tücsök-Lak Bölcsőde épület vízszigetelés tervezése és szakértése” tárgyú, 
közbeszerzési értékhatárt el nem érő beszerzési eljárásban a legalacsonyabb árú 
ellenszolgáltatást tartalmazó, érvényes ajánlatot az AS Kollektíva Korlátolt Felelősségű
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Társaság (1024 Budapest, Thomán István utca 25.) ajánlattevő tette, ezért ő az eljárás 
nyertese. A szolgáltatás elvégzésére irányuló elfogadott ajánlati ár bruttó 4.784.090 Ft;

3. felhatalmazza a polgármestert az előterjesztés 4. számú melléklete szerinti szerződés 
aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: a 3. pont esetében 2022. november 28.

Napirend 1.3. pontja: Javaslat „Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat tulajdonában álló műemlék Gyermekkert Bölcsőde felújítása 
örökségvédelmi engedélyezési (kiviteli), bontási terveinek elkészítésére” tárgyú beszerzési 
eljárás eredményével kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: Borbás Gabriella ügyosztályvezető, Kerületgazdálkodási Ügyosztály

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete
Költségvetési és Pénzügyi Bizottságának

224/2022. (XI. 21.) számú határozata
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(tematikai blokk szavazás)

a „Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat tulajdonában álló 
műemlék Gyermekkert Bölcsőde felújítása örökségvédelmi engedélyezési (kiviteli), 

bontási terveinek elkészítésére” tárgyú beszerzési eljárás eredményéről

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy

1. a „Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat tulajdonában álló 
műemlék Gyermekkert Bölcsőde felújítása örökségvédelmi engedélyezési (kiviteli), 
bontási terveinek elkészítésére” tárgyú, közbeszerzési értékhatárt el nem érő beszerzési 
eljárás eredményes;

2. a „Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat tulajdonában álló 
műemlék Gyermekkert Bölcsőde felújítása örökségvédelmi engedélyezési (kiviteli), 
bontási terveinek elkészítésére” tárgyú, közbeszerzési értékhatárt el nem érő beszerzési 
eljárásban a legalacsonyabb árú ellenszolgáltatást tartalmazó, érvényes ajánlatot az 
Archmodul Építész Tervező és Kivitelező Korlátolt Felelősségű Társaság (1094 
Budapest, Bokréta utca 19. TT./6. (5.em./6.aj.) ajánlattevő tette, ezért ő az eljárás 
nyertese. A szolgáltatás elvégzésére irányuló elfogadott ajánlati ár bruttó 5.267.960 Ft;

3. felhatalmazza a polgármestert az előterjesztés 4. számú melléklete szerinti szerződés 
aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1-2. pontra: 2022. november21.,

a 3. pont esetében 2022. november 28.



Napirend 1.4. pontja: Javaslat „Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat fenntartásában lévő Józsefvárosi Nemzetiségi Önkormányzat részére 
fenntartott irodahelyiség felújítására vonatkozó koncepcióterv és kiviteli terv elkészítése” 
tárgyú beszerzési eljárás eredményével kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: Borbás Gabriella ügyosztályvezető, Kerületgazdálkodási Ügyosztály

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete
Költségvetési és Pénzügyi Bizottságának

225/2022. (XI. 21.) számú határozata
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(tematikai blokk szavazás)

a „Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat fenntartásában lévő 
Józsefvárosi Nemzetiségi Önkormányzat részére fenntartott irodahelyiség felújítására 

vonatkozó koncepcióterv és kiviteli terv elkészítése” tárgyú beszerzési eljárás 
eredményéről

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy

1. a „Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat fenntartásában lévő 
Józsefvárosi Nemzetiségi Önkormányzat részére fenntartott irodahelyiség felújítására 
vonatkozó koncepcióterv és kiviteli terv elkészítése” tárgyú, közbeszerzési értékhatárt 
el nem érő beszerzési eljárás eredményes;

2. a „Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat fenntartásában lévő 
Józsefvárosi Nemzetiségi Önkormányzat részére fenntartott irodahelyiség felújítására 
vonatkozó koncepcióterv és kiviteli terv elkészítése” tárgyú, közbeszerzési értékhatárt 
el nem érő beszerzési eljárás a legalacsonyabb ár elve szerinti ellenszolgáltatást 
tartalmazó, érvényes ajánlatot az EMarchi Építésziroda Korlátolt Felelősségű Társaság 
(1114 Budapest, Kanizsai utca 18. I. emelet 3.) ajánlattevő tette, ezért ö az eljárás 
nyertese. A szolgáltatás elvégzésére irányuló elfogadott ajánlati ár bruttó 6.426.200 Ft;

3. felhatalmazza a polgármestert az előterjesztés 4. számú melléklete szerinti szerződés 
aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1-2. pontra: 2022. november21„

a 3. pont esetében 2022. november 28.

Napirend 1.5. pontja: Javaslat az „Energetikai audit Józsefvárosi Önkormányzat 
intézményeinél” tárgyú, közbeszerzési értékhatárt el nem érő beszerzési eljárás 
eredményének megállapítására
Előterjesztő: Borbás Gabriella ügyosztályvezető, Kerületgazdálkodási Ügyosztály

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete
Költségvetési és Pénzügyi Bizottságának

226/2022. (XI. 21.) számú határozata
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(tematikai blokk szavazás)

az „Energetikai audit Józsefvárosi Önkormányzat intézményeinél” tárgyú beszerzési 
eljárás eredményéről
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A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy

1. az „Energetikai audit Józsefvárosi Önkormányzat intézményeinél” tárgyú,
közbeszerzési értékhatárt el nem érő beszerzési eljárás eredményes;

2. az „Energetikai audit Józsefvárosi Önkormányzat intézményeinél” tárgyú,
közbeszerzési értékhatárt el nem érő beszerzési eljárásban a legalacsonyabb árú 
érvényes ajánlatot MN6 Energiaügynökség Kft. (1075 Budapest, Madách Imre út 8. 3. 
em. 4.) ajánlattevő tette, ezért ő az eljárás nyertese. A szolgáltatás elvégzésére irányuló 
elfogadott ajánlati ár bruttó 2.159.000 Ft;

3. felhatalmazza a polgármestert az előterjesztés 4. számú melléklete szerinti szerződés 
aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1-2. pontokra: 2022. november 21.,

a 3. pont esetében: 2022. december 10.

Külön tárgyalt napirendi pontok

Napirend Ló. pontja: Tájékoztató Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt 2022. évi 
üzleti tervének háromnegyedéves végrehajtásáról
Előterjesztő: Lágler Péter Károly vezérigazgató, Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt.

Sátly Balázs
Van viszont egy napirendi pont, amiről nem kellett szavaznunk, arról nem is szavaztunk, ez az 
I.6-os, annak a tárgyalása következik. Köszönöm szépen, Vezérigazgató úr, hogy eljött közénk 
és elkészítette a beszámolót, amiről talán a kettővel ezelőtti bizottsági ülésünkön beszéltünk. 
Kívánja Vezérigazgató úr szóban kiegészíteni vagy összefoglalni a tájékoztatót?

Lágler Péter
Ha van kérdés, akkor arra szívesen válaszolok. A teljesítésről azt tudom mondani, hogy 
egyébként rendben zajlik, rendben működűnk és a pótkompenzációk kéréséről pedig egy kis 
történeti áttekintést mellékeltem a végére. Ha valakinek ahhoz van kérdése, akkor arra is 
szívesen válaszolok. Annyit tudnék mondani, hogy rendben volnánk.

Sátly Balázs
Ennek nagyon örülök, köszönöm szépen. Az előterjesztés vitáját megnyitom. Kérdezem a 
tisztelt Bizottság tagjait, hogy van-e kérdés, hozzászólás. Kiss Csilla Eszternek adom meg a 
szót, parancsoljon.

Kiss Csilla Eszter
Köszönjük szépen a beszámoló elkészítését. Nekem formai észrevételeim vannak elsősorban a 
beszámolóval kapcsolatban. Nem tudom, mennyire volt az szem előtt, hogy alapvetően egy 
olyan körnek készül ez a beszámoló, akik nem vesznek részt a mindennapjaiban ennek az 
intézménynek. Ezért én nagyon célszerűnek gondolom egyrészt egy olyan célratörő vezetői 
összefoglaló elkészítését egy ilyen nagy volumenű beszámolóban, ami vezeti az ember szemét, 
ahol a fő üzenetek össze vannak foglalva, ezek akár számokkal alá vannak támasztva. Én ennek 
nagyon érzékeltem a hiányát. És azt hiszem, hasonlót megfogalmaztunk korábban JGK-s 
beszámolók kapcsán. Ez segíti azt, hogy tényleg arra tudjunk figyelni, amire fontos.
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Összességében azt gondolom, hogy egy pénzügyi bizottság számára alapvetően a tervhez való 
hasonlítás, az előző évekhez való hasonlítás nagyon fontos, mert így tudjuk kontextusba 
helyezni igazából az intézmény működését. Ez igazából egy ilyen beszámolónak a célja. Azt 
gondolom, hogy ebből a beszámolóból azt nagyon nehéz volt kiolvasni, hogy mégis hogyan 
alakulnak az intézmény különböző tevékenységei ahhoz képest, amit el szerettünk volna érni. 
A másik megközelítés, amit én hiányoltam, hogy az szerintem szuper, hogy alapvetően egy 
ilyen heterogén tevékenységi portfolióval rendelkezik az intézmény, viszont mégiscsak 
valamilyen formában a különböző események, tevékenységek hatékonyságának - mekkora 
költséggel, hány embert, milyen formában lehet bevonni - vagy ennek egy hasonló, 
számszerűsített, összehasonlítható elemzése, azt gondolom, nagyon fontos lenne, hogy itt fel 
lehessen azt mérni, hogy a korlátozott erőforrásokat milyen formában osszuk szét a különböző 
tevékenységekre. Tehát én nagyon szeretném azt látni a következő hasonló beszámolókor, hogy 
tényleg szem előtt van tartva azoknak a szemszöge, akik majd fogyasztani fogják ezt a 
beszámolót, és nem csak azért készül el, mert kérve volt. Köszönöm szépen.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen. Vezérigazgató úr, kíván reagálni vagy menjünk tovább? Parancsoljon.

Lágler Péter
Csak annyiban, hogy természetesen köszönöm az észrevételt. Valami hasonló azért próbált 
készülni. Ha nem is számszerűsítve, de az elején van egy összefoglaló ismertetés arról, hogy 
hány alintézménye van a JKN-nek, azok milyen típusúak és miért vannak. Valamint az 
előterjesztés egyik változatában ehhez csatoltuk a költségvetésünk ’22-es teljesülésének az 
Excel-táblázatát, de az olyan méretű lett, amit nem lehetett az elöteijesztéshez file-szerűen 
hozzáfűzni, öt oldal PDF-et tett ki az Excel-táblázat, ezért az ettől való eltekintést kérték tőlünk. 
Ezt valamelyest próbálja helyettesíteni részben az az eredménylevezetés, amelyet a 
könyvvizsgáló végzett, az egy kis rövid táblázat. Valamint az egyes divíziók ismertetéseiben 
igyekeztünk azért a foglalkoztatottak létszámát és költségvetési számokat is belefoglalni, de ez 
nem került egy összefoglaló vezetői tájékoztatóba, ebben teljesen igaza van, és majd 
legközelebb úgy lesz.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen, Vezérigazgató úr, én következem tagként. Egy picit hasonló érzésem van, 
mint Kiss Csilla képviselőtársamnak. Egyébként én láttam a szándékot annak a bemutatására, 
hogy mi mennyibe került vagy milyen naturáliát lehet mellé tenni. Tehát mondjuk, a 
rendezvényeknél felsorolásra került, hogy - nem tudom - részt vett 18 fő és elköltöttünk rá 170 
ezer forintot, ami mint tény, természetesen tudomásul veendő. Amire szerintem hasznos lenne 
egy ilyen beszámoló vagy egy ilyen alkalom, az az, hogy majd arról beszélgessünk később, 
hogy levonjunk ebből valamiféle következtetést. Tehát azok a programok, amiket 
megszervezünk, az ennyi pénzért ennyi embert ér el, és akkor ez jó-e vagy nem jó. Szerintem 
ez hosszú távon hasznos lenne. Ugyanez igaz mondjuk a magyarkúti tábor hasznosítására is. 
Nagyon szépen szerepel az anyagban, hogy mennyi vendégéjszakát sikerült a piacon 
értékesíteni. Most akkor ez sok, kevés? Hogyan értékeli a JKN ezt a mennyiséget? Erre én 
minden bizonnyal kíváncsi lennék vagy elgondolkoznék a jövő során. Amit említett 
Vezérigazgató úr az Excel-tábla kapcsán, ne hagyja magát elrettenteni! Hőrich Szilvia 
Gazdasági vezető asszony elég masszív Excel-táblákat szokott az előterjesztéseihez csatolni, és 
nem rettenünk el tőle, nyugodtan hozza azt is. Vagy ha esetleg úgy értékeli, hogy az nehezen 
kezelhető, akkor egy, a táblázat lényegét átadó - nem tudom - diagramcsokrot is szívesen 
feldolgoz a Bizottság tagsága. És akkor lesz egy olyan anyag a kezünkben, amiből mondjuk a 
JKN-nek az egyes üzletágait meg annak az eredményességét fogjuk tudni értékelni. Amit én 
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nem találtam meg, bár nagyon kerestem, az a múzeumra vonatkozó beszámoló. Bár kiderült 
belőle, hogy talán múzeum vezető úr covidos volt, de lehet, hogy csak megfázott - nyilván ez a 
vicc helye -, hogy erre a tevékenységre végül is mennyi pénzt fordított a JKN és mi az, ami 
ebből megvalósult, arról én szívesen olvastam volna ebben a beszámolóban. Hogyha esetleg 
azt szóban kiegészítené, akkor nagyon szívesen meghallgatnám. Köszönöm szépen.

Lágler Péter
A programok és aktivitások esetében, adott egyelőre három és fél munkavállaló, akiknek a 
bérköltsége itt most nem került külön kiemelésre, az egyes programoknál - „programok, 
aktivitások” - az előttem lévő változatban az első a restaurátormühely, ott 150 ezer forint volt 
a restaurátor díja, és 32 fő vett részt az eseményen. A Nemzetközi Roma Nap a kettes számú, 
ott az installálás költségeit az UCCU Alapítvány fizette, és a résztvevők száma kb. 60 fő volt, 
a múzeum munkatársai végezték a többit munkaidőben. A Brunszvik piknik résztvevői az első 
alkalommal 18 fő. Mondjam a költségeket? Ebben a verzióban volt, aztán van, ahol már nem 
tudott a múzeum valószínűleg költséget mellé tenni, különösen ott, ahol erősen a közelben 
járunk. A múzeum arculati pályázatának van költsége, 400 ezer forint volt a pályázat díjazása. 
Úgy egyébként a többi nem, az általános költségeiben természetesen benne van mint 
munkaköltség illetve PR-költség abból a szempontból, hogy ezt meg kellett hirdetni. Bár azt 
hiszem, a múzeum nem használ külön Facebook hirdetési pénzt, hanem arra bazíroz, hogy az a 
mennyiségű követő, akit ő elér, az tényleg követi és akkor az abba kerül, tehát nem használ 
ilyen szempontból hirdetést. Valamint a három alkalmazottból az igazgató csinálja a PR-t. 
Három alkalmazott, igen, szóval két alkalmazott és az igazgató, Tamás István kezeli a 
Facebookot és egyéb ilyen felületeket. Ezt nehezen tudnám összesíteni, mert az nincsen ebben 
a szöveges részben összeadva, hogy ez összesen mennyi programköltséget jelent, hanem 
programonként vannak ideírva a költségek...

Sátly Balázs
Igen, erre előbb próbáltam utalni, bocsánat, Vezérigazgató úr, megtettem azt az extra effortot, 
hogy összeadtam a programok mellé tett számokat, ezzel nem volt probléma. Amit én esetleg 
vártam volna, hogy ha ott van a három és fél munkavállaló, az arra adott adminisztrációs költség 
meg nyilván ez a néhány 100 ezer forint, ami elment ezekre a programokra...

Lágler Péter
Az az Excel-táblában volt...

Sátly Balázs
...ez volt a tervünk idénre vagy ezzel 73%-ban állunk és elégedettek vagyunk, vagy ezt nem 
sikerült teljesítenünk, mi a JKN vezérigazgatójának erről az értékelése.

Lágler Péter
Az egyes divíziók terv szerinti teljesítése többnyire tervszerű, illetve különböző 
rendezvényekkel, különösen a rendezvényszervezés meghaladta azt, amit egyébként terveztek, 
tehát több rendezvényt bonyolított le, mint amit terveztek. Ez részben az emléktábla
avatásoknak a közben bejött szcenárióit jelenti, másrészt pedig a Munkavállalók Napja és ehhez 
hasonló, közben kialakult olyan rendezvények, amelyekre a rendezvényszervezést kérték meg, 
hogy valamit hozzon össze, és ezt meg is tette.

Sátly Balázs
Ezen nem vitatkozunk, tehát készséggel igazolom, hogy azok a rendezvények, amik itt fel 
vannak sorolva, megtörténtek, a nagy részén én is részt vettem. Köszönöm szépen.
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Lágler Péter
Tehát összességében, aminek volt tervezett produkciós listája, azon produkciós listán a 
háromnegyedévnél a 75%-ot többnyire meghaladtuk, a költségek felhasználásával is néha. Erre 
vonatkoztak azok a többletkompenzáció-kérések, amelyek időközben beteijesztésre kerültek, 
bár ezek ritkán programokra fordítódtak, sokkal inkább fenntartásra és állagmegóvásra, amik a 
különböző természeti katasztrófák miatt következtek be.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen. Csordás Anettnek adom meg a szót.

Csordás Anett
Köszönöm szépen a beszámolót. Nehéz időkben mindig nagyon fontos az, hogy bevételi 
forrásra tegyünk szert. Én nem találtam a beszámolóban arra vonatkozóan leírást, hogy 
voltak-e tervezve bevételek reklámból, terembérletből, akár rendezvényszervezésből, és ez 
mennyire sikerült. Ezzel kapcsolatban tud-e felvilágosítást adni? Köszönöm.

Lágler Péter
Az eredeti ’22-es költségvetésben voltak különböző bevételek kalkulálva. Itt most akkor megint 
az örökzöld lábjegyzetemet is elmondom, hogy én most július óta vagyok ebben a pozícióban, 
hogy irányíthatom a JKN szerteágazó tevékenységét, az eredeti költségvetést meg 2022. 
februárban vetették meg, és ebben időnként indokolatlan bevételek és indokolatlanul 
alultervezett bevételek voltak. A Hl3 esetében előttem felfoghatatlan okból huszonmilliós 
bevétel volt tervezve, ugyanakkor nulla program, tehát nem tudom, hogy mire, úgyhogy ezt 
biztosan nem teljesítettük. A többi esetben, ahova bevétel volt tervezve, ott a tervezett bevételt 
minden esetben túlteljesítettük, ez érvényes Magyarkútra, ahova valami szerény másfélmilliós 
bevétel volt tervezve, amit már a beszámoló készítésekor nagyjából 100%-kal sikerült 
túlteljesíteni, máshova nem. Tehát az összes többi rendezvény, amit a rendezvényszervezés 
tervez, azok nem beléptidíjasok. Ez, azt hiszem, egy döntés következménye, tehát nem a JKN 
adja olcsón a rendezvényeit, hanem az a döntés született, hogy a JKN által a közösség számára 
hirdetett rendezvények nem beléptidíjasok.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen. Nekem maradt még egy kérdésem. Igyekszem óvatosan fogalmazni, mert 
ez nyílt ülésen nem tárgyalható, de azt mindenképpen megkérdezném, hogy Vezérigazgató úr 
a korábbi években készült belső ellenőrzési jelentéseket és az abból fakadó intézkedési terveket 
az elmúlt néhány hónapban, mióta velünk van, megismerte-e, familiarizálódott-e vele. És ezzel 
kapcsolatban, különös tekintettel a rendezvényszervezési beszerzésekre, tervez-e 
intézkedéseket tenni? Köszönöm szépen.

Lágler Péter
A Belső Ellenőrzés felvette velünk a kapcsolatot és mi is a Belső Ellenőrzéssel. Jártunk Ludvig 
Évánál és bizonyos dokumentumokat megkaptunk, amelyekről eddig egyébként olyan süru 
tudomásunk nem volt. Ez történt október vége táján. Szerencsére jó néhány dolog, amit a Belső 
Ellenőrzés kifogásolt, közben magunktól próbáltuk ezeknek az orvoslását, tehát a különböző 
szabályzatok és ügymenetek írásba foglalása és ennek a rendszeres használata, pénzügyi 
szabályzat kialakítása és útmutatók készítése, az megtörtént. A többire, azt hiszem, hogy ez év 
végéig sikerült megegyezésszerüen haladékot kapni a Belső Ellenőrzési Hivataltól, hogy 
konkrétan minden megjegyzésükre reagálni tudjunk.
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Sátly Balázs
Köszönöm szépen. Ez nagyon fontos volt. Veres Gábornak adom meg a szót.

Veres Gábor
Köszönöm szépen, Elnök úr. Igazgató úrhoz egy apró kérdésem van. A JKN portfoliójába 
tartozik a Józsefváros Újság és annak szerkesztősége is. Az én tiszteletteljes kérdésem 
kétoldalú. Az egyik oldala kapcsolódik ahhoz, amit Csordás Anett tagtársunk mondott, hogy 
ezeknél a printben is megjelenő sajtótermékeknél eléggé gyakran fordulnak elő külső 
hirdetések, ellentétben a Józsefváros Újsággal, ahol ilyennel nagyon nem találkozunk. 
Tervezi-e Igazgató úr, hogy a következő időszakban a Józsefváros Újság reklámfelületének 
értékesítése céljából egy sales munkatárs esetleg a Józsefváros Újsághoz felvételre kerüljön, 
aki tényleg értékesíti is ezeket a felületeket, mert ez egy nagyon értékes reklámfelület, hiszen a 
Józsefváros Újság csaknem minden józsefvárosihoz eljut. Ergo, ha abból az irányból nézem 
ezt, hogy ha én szeretnék valamit eljuttatni a józsefvárosiakhoz, akkor biztos igénybe venném, 
akár jó pénzért is, ezt a lehetőséget. A másik kérdésem pedig az, hogy a Józsefvárosi Újság 
megjelenésének gyakoriságát, a szerkesztőség méretét a megjelenés gyakoriságához mérten és 
egyéb kérdésekben elégségesnek tartja-e Igazgató úr, esetleg soknak vagy kevésnek. Köszönöm 
szépen.

Sátly Balázs
Parancsoljon, Vezérigazgató úr.

Lágler Péter
Köszönöm a kérdést. A kérdés első felére, ami a hirdetésekre vonatkozott, mi is így érzékeltük, 
ahogy Képviselő úr. Azt hiszem, hogy megköttetett egy szerződés egy hirdetésszervező 
úriemberrel százalékos formában. Nem kell beléptetni hozzá, hanem ezt ő mint vállalkozó fogja 
végezni. A kérdés második felére a válasz, hogy a kétheti gyakoriságú lapmegjelenés, illetve 
az online újság működtetése a jelenlegi szerkesztőségre és a jelenlegi költségvetésre van 
optimalizálva, tehát nem nagyon lehet ebből és ebből az összegből sokkal többet kihozni. A 
megjelenési gyakoriságot pedig - mondjuk így - a fenntartóval való tárgyalás után érdemes 
megbeszélni, különösen a nyomdai árak jelen emelkedését figyelembe véve. Pillanatnyilag nem 
tervezhető több lapszám megjelentetése az adott költségvetési viszonyok közepette. így is a 
nyomdával való tárgyaláson a közbeszerzési törvényre való hivatkozással sikerült az 50%-os 
emelés magasságában megállítani a nyomdát, mert ha többet akart volna emelni, akkor új 
közbeszerzést kell kiírni. De ő többet akart emelni, de erről akkor lemondott. A terjesztőről 
szintén további tárgyalások folytathatók, illetve folytatandók, meg hogy hogyan lehet jobban 
terjeszteni bizonyos helyeken. Erről más körben, azt hiszem, születtek különböző ötletelések, 
hogy az információs pontokon olyan kosarakat kitenni, amibe lehet Józsefváros Újságot tenni 
és akkor onnan el lehet vinni és az akkor viszonylag csökkenti a terjesztési költséget, illetve 
növeli a terjesztés hatékonyságát. Egyelőre ennyit tudok hirtelen mondani, ha valamit 
kihagytam, akkor kérem, figyelmeztessen.

Sátly Balázs
Nagyon szépen köszönöm a választ, Vezérigazgató úr és még egyszer köszönöm a beszámoló 
elkészítését. További hozzászólást nem látok, a vitát lezártam. Döntenünk nem szükséges. 
Köszönöm szépen, Vezérigazgató úr.

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság a tájékoztatót határozathozatal nélkül megtárgyalta.
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Sátly Balázs
Tisztelt Bizottság, soron következik zárt ülés keretében a 7. számú napirendi pont tárgyalása. 
Tisztelettel megkérem azokat, akik a gépjármű és elektromos kisteherautó beszerzés tárgyú 
közbeszerzésben nem érdekeltek, adjanak nekünk egy kis teret. Nagyjából egy cigaretta 
elszívását fogja jelenteni ez időben.

A Bizottság létszáma - Veres Gábor távozásával - 6 főre változott.

I/B. Zárt előterjesztések

Napirend 1.7. pontja; Javaslat „Gépjármű és elektromos kisteherautó beszerzése” tárgyú 
közbeszerzési eljárás megindítására
Előterjesztő: Borbás Gabriella ügyosztályvezető, Kerületgazdálkodási Ügyosztály

ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében. 
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott 227/2022. (XI. 21.) sz.

KPB határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

A Bizottság létszáma - Veres Gábor visszaérkezésével - 7 főre változott.

II. Képviselő-testületi előterjesztések véleményezése

Tematikai blokk szavazás

Sátly Balázs
Újra nyílt ülésen vagyunk. A képviselő-testületi előterjesztések véleményezése következik a 
II. számú blokkban. Minden előterjesztésünk nyilvános. Kérdezem a tisztelt Bizottságot, hogy 
melyik napirendi pontok külön tárgyalására tartanak igényt. Én az 1-est és a 2-est választanám. 
Nem látok más jelentkezést, így egyben szavazunk a 3., 4., 5., 6., 7., 8., 9., 10., 11. és 12. számú 
előterjesztések tárgyalhatóságáról. Kérem, szavazzunk most.

Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül 
támogatta az előterjesztések tárgyalását a Képviselő-testületen.

Napirend ILI, pontja: külön tárgyalásra kikérték

Napirend IL2. pontja: külön tárgyalásra kikérték
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Napirend 113« pontja: Javaslat a Vasas Központi Könyvtár Alapítvány egyedi támogatására 
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Szili-Darók Ildikó alpolgármester

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottságának 

228/2022. (XI. 21.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 

(tematikai blokk szavazás)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2022. november 24-i ülése

Napirend IL4. pontja: Javaslat Belváros-Lipótváros Budapest Főváros V. kerületi 
Önkormányzatával gyermekek átmeneti otthona feladatellátás tárgyában ellátási szerződés 
megkötésére
Előterjesztő: Szili-Darók Ildikó alpolgármester

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottságának 

229/2022. (XI. 21.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 

(tematikai blokk szavazás)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2022. november 24-i ülése

Napirend 11.5. pontja: Javaslat a Menhely Alapítvánnyal - utcai szociális munka és 
hajléktalan személyek részére nappali ellátás személyes gondoskodást nyújtó szociális 
alapszolgáltatások tárgyában - megkötött ellátási szerződés módosítására és a Menhely 
Alapítvány 2022. évi egyedi támogatására
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Szili-Darók Ildikó alpolgármester

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottságának 

230/2022. (XI. 21.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 

(tematikai blokk szavazás)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2022. november 24-i ülése
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Napirend II.6. pontja: Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat által fenntartott Józsefvárosi Óvodákban a sajátos nevelési igényű 
gyermekek ellátására vonatkozó feladatellátási szerződés módosítására és új 
feladatellátási szerződés megkötésére
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete
Költségvetési és Pénzügyi Bizottságának

231/2022. (XI. 21.) számú határozata
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(tematikai blokk szavazás)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2022. november 24-i ülése

Napirend II.7. pontja: Javaslat a Csapody Vera szobor ötletpályázat kiírására
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Dr. Erőss Gábor alpolgármester

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottságának 

232/2022. (XI. 21.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(tematikai blokk szavazás)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2022. november 24-i ülése

Napirend II.8. pontja: Javaslat a Polgármesteri Hivatalnál közszolgálati jogviszonyban 
állók díjazásáról és egyéb juttatásairól szóló 46/2014. (XII. 12.) önkormányzati rendelet 
módosítására és a Polgármesteri Hivatalnál a Munka Törvénykönyve alá tartozó 
munkavállalók juttatásairól szóló döntés meghozatalára
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottságának 

233/2022. (XI. 21.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

(tematikai blokk szavazás)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2022. november 24-i ülése
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Napirend IL9. pontja: Javaslat a Budapest-Józsefváros, Magdolna-Orczy Negyed 
Szociális Városrehabilitációs Programmal kapcsolatos döntések meghozatalára
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottságának 

234/2022. (XI. 21.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 

(tematikai blokk szavazás)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2022. november 24-i ülése

Napirend 11.10. pontja: Javaslat az Európa Belvárosa Program III. TÉR_KÖZ 
pályázattal kapcsolatban felmerült tulajdonosi döntések meghozatalára
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Rádai Dániel alpolgármester

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottságának 

235/2022. (XI. 21.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 

(tematikai blokk szavazás)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2022. november 24-i ülése

Napirend 11.11. pontja: Javaslat a JGK Zrt. és a JKN Zrt. 2022. évi közszolgáltatási 
szerződéseinek módosítására
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottságának 

236/2022. (XI. 21.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 

(tematikai blokk szavazás)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2022. november 24-i ülése
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Napirend 11.12« pontja: Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok 
és a veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések végrehajtásáról, az előző ülés 
óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az átmenetileg szabad 
pénzeszköz állomány lekötéséről
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottságának 

237/2022. (XI. 21.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal) 

(tematikai blokk szavazás)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek a 
tájékoztató tudomásulvételét.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2022. november 244 ülése

Külön tárgyalt napirendi pontok

Napirend II.l. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat 2022. évi költségvetésről szóló 6/2022. (II. 24.) önkormányzati rendelet III. 
módosítására
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Sátly Balázs
Szokásainknak megfelelően meg szeretném kérni Gazdasági vezető asszonyt, hogy röviden 
prezentálja a Bizottság számára az előterjesztés tartalmát, illetve tágabb összefüggéseit. Öné a 
szó.

Hőrich Szilvia
Köszönöm szépen. Tisztelt Elnök úr, tisztelt Bizottság! A költségvetés III. módosítása, 
nyugodtan mondhatom, egy nagyon-nagyon technikai előterjesztés, hiszen amit tartalmaz, az 
az állami támogatások beemelése a költségvetésbe, az általános tartalék felhasználása, VEKOP 
előirányzatok rendezése és a korábbi képviselő-testületi, bizottsági döntések végrehajtása, 
amiben benne van a részvételi költségvetés céltartalék felhasználására hozott képviselő-testületi 
döntés végrehajtása, előirányzat rendezések. Kell biztosítanunk sajnos fedezetet a 
népszámlálási feladatokhoz, a normatívák sajnos nem elegendőek. A kifizetési 
kötelezettségeink teljesítéséhez és a JGK, JKN részére biztosítunk többletfedezetet. A JGK 
részére a Vajda Péter utcai Általános Sportiskola udvarán található sportsátor javítási és 
felállítási munkálataira. A JKN részére pedig a jelen előterjesztés a testületi döntést és 
hatáskörben meghozható magyarkúti tábor tetőfelújítási kiadásaira biztosított 12 millió forintot 
tartalmazza, azzal, hogy erről külön előterjesztés is megy a Testület elé. Maga az általános 
tartalék változásait részletesen az előterjesztés 17-19. oldala tartalmazza. A rendeletmódosítás 
eredményeként mindösszesen 90.152.757 forinttal változik a bevételi-kiadási főösszege a 
költségvetésnek és ezzel 35.220.800.796 forintra növekedik. Én ennyit szerettem volna 
kiegészítésképpen elmondani. Ha van kérdés, akkor igyekszünk válaszolni. Köszönöm szépen.
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Sátly Balázs
Nagyon szépen köszönöm a tájékoztatót. Nem látok további kérdést. Merőben technikainak 
bizonyult a javaslat. Szavazás következik arról, hogy javasoljuk a Képviselő-testület számára, 
hogy tárgyalja meg.

Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül javasolta 
a Képviselő-testületnek a tárgyalást.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottságának 

238/2022. (XI. 21.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek a 
rendelet megalkotását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2022. november 24-i ülése

Napirend IL2. pontja: Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat 2023-2025. évi költségvetését érintő döntésekre
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Sátly Balázs
Az előterjesztést helyszíni kiosztással kapták kézhez, amiért én elnézést kérek, és egyben meg 
is kérdezném majd Gazdasági vezető asszonyt vagy aki ebben illetékes, hogy mit kellett volna 
jobban csinálnom, hogy ezt ne most kapjuk meg, egy perccel a bizottsági ülés előtt, mert így 
érdemben erről véleményt formálni meglehetősen nehéz lesz. Csütörtökre nyilván mindenki fel 
fog tudni készülni. Megkérem Gazdasági vezető asszonyt, hogy az elözöhez hasonlóan vezesse 
ezt fel. Köszönöm.

Hőrich Szilvia
Tisztelt Elnök úr, tisztelt Bizottság! Habár nem mi vagyunk kizárólag az előterjesztés 
előkészítői, természetesen szívesen összefoglalom. Ez az előterjesztés számos határozati 
javaslatot tartalmaz, egyrészt a Hivatal, másrészt pedig az Önkormányzat működéséhez, a 
következő évi, és sajnos nemcsak a következő évi, hanem akár a 2024-2025. év költségvetéseit 
érintő kiadásokra. Ebben vannak olyan tételek, amik évről-évre ismétlődő tételek. Az eddigi 
években - legalábbis amióta én itt vagyok, 2020 óta - az átmeneti gazdálkodásról szóló 
rendelethez kerültek előterjesztésre decemberben. Ezek jellemzően a Hivatalnál pénzügyi
számviteli, adótanácsadói szerződések, az orvosi rendelők részére a recepcióshoz, biztonsági 
őrhöz kapcsolódó kötelezettségvállalások, Moravcsik Alapítvány támogatása, Szigony-Útitárs 
Alapítvány támogatása, tehát ezek, a korábban is megjelenő határozatok, a Belső Tankerületi 
Központ részére a hűségjutalom összegére a 2023. évi fedezet biztosítása. És vannak benne 
olyan új tételek, amik eddig nem szerepeltek. Itt látható, hogy van a Közterület-felügyelet 
részére - a korábban, ha jól emlékszem, a Termion Kft. által ellátott - közterületi, 
tulajdonképpen ügyviteli szoftver - de ha nem az, akkor kijavít Ügyosztályvezető úr - 
beszerzésére szolgáló 3 éves kötelezettségvállalás. Ennek az oka, hajói tudom, a Termion Kft. 
meg is szűnik és ezáltal kell közbeszereztetnünk ezeket a tételeket. Van itt a részvételi 
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költségvetéshez kapcsolódóan az ingyenes jogsegélyszolgálatnál a Dr. Kiss Imre Ügyvédi 
Irodával kötött szerződésre pénzügyi fedezet biztosítása. Korábbi tétel - bocsánat ezt nem 
soroltam föl - a Közszolgálati Egyetemmel a lakossági kedvezményes úszásra a fedezet 
biztosítása, illetve változatlan összegben szerepel a rendőrkapitánysággal kötendő térfigyelő 
kamera és túlszolgálatra biztosított támogatási összeg a tavalyi évhez képest változatlan 
összegben. Szerepel olyan új tétel benne, mint a hivatali takarítási feladatokra biztosított 
fedezet. Változtatni szeretne a Hivatal a takarítási feladatok ellátásán, a JGK-val egyeztetve 
egyébként, és itt az előzetes indikativ árajánlatok alapján javasoljuk 12 hónapra, tehát egyelőre 
egyéves időtartamra a lejáró szerződést követően a Hivatal takarítási feladataira közbeszerzési 
eljárás kiírását, és ennek a pénzügyi fedezetét tartalmazza az egyik határozati javaslat, a 8-as. 
Valamint a Hivatal dolgozói részére csoportos balesetbiztosítás megkötésére tesz javaslatot 
Jegyző asszony. Ez egy kockázatcsökkentő tétel tulajdonképpen, mert bármilyen munkahelyi 
baleset, egyéb ilyen fizetési kötelezettségnél az ehhez kapcsolódó önerőt kell fizetnünk és 
onnantól fogva a biztosító helyt áll a Hivatal helyett. Ennek a díjazása 1.652.400 Ft. Ezen kívül 
az Orczy úti gyalogos átkelőhely létesítésére a Fővárossal kötendő, fejlesztési célú forrás 
átadására vonatkozó szerződésre bruttó 95 millió forintot kell biztosítanunk. Az idei 
költségvetésben erre 80 millió Ft szerepelt, tehát ez a fedezet nem elegendő, és tekintettel arra, 
hogy 100%-ban a jövő évre tevődik az ehhez kapcsolódó valamennyi kiadás, ezért az idei évi 
előirányzat nem kerül felhasználásra, értelemszerűen ez majd az Önkormányzat 
szabadmaradványát fogja növelni és a jövő évi költségvetés terhére javasolt a 95 millió forintos 
fedezet biztosítása. Nagy tételként szerepel a Horváth Mihály tér felújítása, amelyre 
megérkezett a tervezői költségbecslés. Itt is egy jelentős növekmény van a kivitelezési 
költségekben, 190 millió Ft + ÁFA összegben szükséges a pénzügyi fedezet biztosítása. 
Remélem, semmit nem hagytam ki, de ha valamit igen, akkor elnézést kérek érte. Ha van 
kérdés, itt vannak a kollegák is, akiknek a szakmai területeihez tartoznak ezek a tételek, 
igyekszünk válaszolni a Bizottság kérdéseire. Köszönöm szépen.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen, Gazdasági vezető asszony. Veres Gáboré a szó.

Veres Gábor
Köszönöm, Elnök úr. Két kérdésem van. Az egyik az, hogy az, hogy előzetes kötelezettséget 
vállalunk a következő időszak költségvetéseinek terhére, akár két-három évre... Azt, hogy 
2023-ra vállalunk egy előzetes kötelezettséget, azt még tudom értelmezni. De azt mi indokolja, 
hogy 2024-25. évekre előre elkötelezi magát az önkormányzatunk bármilyen ügyben is? Miért 
annyira fontos ez? A másik kérdésem - bocsánat - tényleg ahhoz kapcsolódik, amit Elnök úr 
itt elmondott. Ha én teljesen őszinte szeretnék lenni, akkor ez egy olyan előterjesztés itt előttem, 
aminek szívem szerint konkrétan nem vennék részt a szavazásában, vagy tartózkodó gombbal 
jelezném azt a - hogy is mondjam - apró anomáliát, hogy egy költségvetés módosítása, az nem 
olyan történet, amire itt a képviselők bármelyike is 15 perc alatt, olvasási idő nélkül, a saját 
delegáló szervezetével való egyeztetés nélkül bármilyen módon is a szavazatát le tudja adni. 
Tehát én ezt egész egyszetüen nem értem. Hogy gondolta bárki is, hogy én itt most arról fogok 
dönteni, hogy több százmillió forintot elköltők előre az Önkormányzat nevében 15 perc alatt? 
Szóval, egyelőre nem nagyon tudom, hogy mit tegyek ebben az ügyben. Most úgy érzem, hogy 
felelős döntést, bármennyire egyet is értek én magam ezekkel a szándékokkal, nem fogok tudni 
hozni. Köszönöm szépen.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen, Képviselő úr. Nagyon sok mindenben egyetértek azzal, amit elmondott. Ez 
szerintem olyan tiszteletlenség, ami mellett azért nehéz szó nélkül elmenni. Itt leginkább arra 
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gondolok, hogy azért ebben az anyagban 75 százalékban tényleg olyan dolgok vannak, amikről 
tudunk. Tehát jövőre is kell takarítani, ez szerintem egy tervezhető feladat, engedjük ezt most 
el. De egyébként meg is kérdezném Aljegyző asszonyt, ha már ez így kinyílt, hogy mi volt az 
oka annak, hogy a takarítást máshogy képzeljük el a Hivatalban. A JGK rosszul végezte a 
munkáját vagy drágán végzi vagy mi az az ok, ami miatt ezen változtatni szeretnénk? És majd 
szeretném Bajusz úr segítségét is kérni a közterület-felügyeleti kérdésben, mert ott nem úgy 
érzem, hogy minden információ birtokában lennék. Parancsoljon, Aljegyző asszony.

dr. Vörös Szilvia
Köszönöm szépen, Elnök úr. Ez a takarítás egy régebbre nyúló probléma. Már 2020-ban is 
jelzés érkezett több forrásból, főleg a Hivatal szervezeti egységeitől, hogy nem megfelelő a 
takarítás, találjunk ki valamit. Akkor időszükében voltunk, ezért csak meghosszabbításra került 
a JGK-val a szerződés. ’21-ben is felmerült a kérés és a kérdés, hogy ezzel kellene kezdenünk 
valamit. Akkor gondolkodtunk és próbáltuk kitalálni, hogy hogyan tovább és hogyan lehet erre 
jó megoldást találni. Attól tartottunk, hogy ha ebből közbeszerzés lesz, akkor a JGK-nál csak 
drágábban fogunk tudni a piacról szolgáltatást beszerezni. Azonban a ’22-es évre már olyan 
mértékűvé nőttek a problémák a minőségi munkavégzéssel, illetve akkor már egy problémásabb 
kapcsolattartás is kialakult az érintett vezetők, illetve a Hivatal között, hogy arra jutottunk a 
felsővezetéssel, hogy meg kellene próbálni egy másik megoldást valóban, és ezt a piacról 
beszerezni. Úgyhogy én azt gondolom, hogy egy minőségibb elvárás merült föl. Igen, voltak 
problémák, nem tiszták az irodák, nincsen megfelelően takarítva, nem tiszta a pohár, most 
ezeket összegyüjthetném. Szerintem a Belső Ellátás irodavezető úrnak egy egész litániája van 
az innen-onnan érkező jelzésekről, ennek a megoldására most születne egy közbeszerzés. 
Köszönöm.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen, Aljegyző asszony. Itt hangzottak el azért viszonylag súlyos megállapítások. 
A JGK két felsővezetője is itt van, így megkérdezem, hogy szeretnének-e ehhez hozzászólni 
valamit, hogy ez egyeztetve van. A JGK nem tud megfelelő módon takarítani, akkor ez a 
konklúzió. Tehát akkor ezt a Bizottság elviszi haza. Köszönöm szépen. Bajusz Ferencnek adom 
meg a szót, parancsoljon.

Bajusz Ferenc
Köszönöm szépen a szót, és köszönöm a kérdést. Arról tudom tájékoztatni a tisztelt Képviselő 
hölgyeket és urakat, hogy a Közterület-felügyelet egy speciális informatikai rendszerben teszi 
a dolgát, tehát az összes intézkedésünk egy ilyen informatikai rendszerbe fut. Mind kint a 
közterület-felügyelők egy PDÁ-n keresztül ezt a rendszert használják, illetve egy ilyen back 
office részlegünk is ezen keresztül működik, ezen keresztül továbbítjuk a rendőrségre vagy 
bármelyik más hatósághoz az ügyeinket. Az a cég, ahogy Gazdasági vezető Asszony is 
elmondta, aki eddig végezte ezt a feladatot, meg fog szűnni teljesen, ezért újra ki kell írni ezt a 
közbeszerzést, mert ha ez nem történik meg, akkor a Közterület-felügyelet nem tudja végezni 
a feladatát. Illetve úgy tudja végezni a feladatát, hogy visszatérünk a nagyon-nagyon régi 
állapotokhoz, hogy papíralapú nyomtatványokkal kell dolgoznunk, de nyilván azokat meg le 
kell gyártatni, tehát az azt jelenti, hogy nem fogunk tudni dolgozni. Köszönöm szépen.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen. Nincs ezzel kapcsolatban kérdésem. Néhány megjegyzés akkor így a végére. 
Én is hasonló dilemmában voltam, mint Veres képviselőtársam. Én meg fogom szavazni a 
tárgyalhatóságot, már csak azért is, hogy nehogy véletlen valaki a fídeszes sajtóban ezt úgy 
próbálja megkonstruálni, hogy a Közterület-felügyelet működését próbáljuk ellehetetleníteni,
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mert nyilvánvalóan nem erről lenne szó, ha itt most véletlenül nem igennel szavazna ez a tisztelt 
Bizottság. Úgyhogy én arra is buzdítom Önöket, hogy támogassák az előterjesztést. Viszont 
tényleg őszintén szeretném jelezni mindenkinek, hogy ez az utolsó ilyen volt. És ha így 
működünk, akkor lesz rendkívüli bizottsági ülés, rendkívüli előterjesztés, és a Képviselő
testületről is le fogom ezeket szedetni. Mert így nem lehet működni. És az lesz a vége, hogy 
mindenkinek többet kell dolgoznia. Pedig nem többet kellene dolgoznunk, hanem okosabban. 
Köszönöm szépen. Szavazás következik.

Megállapítom, hogy a Bizottság 5 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 2 tartózkodás mellett 
javasolta az előterjesztés tárgyalását.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottságának 

239/2022. (XL 21.) számú határozata 
(5 igen, 0 nem, 2 tartózkodás szavazattal)

A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy javasolja a Képviselő-testületnek az 
előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2022. november 24-i ülése

Sátly Balázs
Napirendi pontjaink végére értünk. Lehetőség van kérdést feltenni a Bizottság elnökéhez, illetve 
a jegyzőhöz a Bizottság hatáskörébe tartozó ügyben. Úgy látom, hogy ezzel nem kívánt senki 
élni, így köszönöm szépen mindenkinek a munkáját. A bizottsági ülés véget ért 16:01-kor.

Költségvetési és Pénzügyi Bizottság
elnök

I / Veres Gábor
^vetési és Pénzügyi Bizottság 
képviselő, bizottsági tag

A jegyzőkönyvet készítette:

Emmer Rita
Jogi és Szervezési Ügyosztály Szervezési In 

ügyintéző

A jegyzőkönyv mellékletei:
1. sz. melléklet: kiegészítő  jegyzőkönyv (elnöki nyilatkozat)
2. sz. melléklet: szavazási lista MVoksból
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1. sz. melléklet

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat
Képviselő-testület Költségvetési és Pénzügy Bizottság

ELNÖKI NYILATKOZAT
K I E G É S Z í T Ö J E G Y Z Ö K Ö N Y V

Készült: Kiegészítő jegyzőkönyvként a Költségvetési és Pénzügyi Bizottság
2022. november 21-én (hétfő) 15.00 órai kezdettel a Józsefvárosi Polgármesteri 
Hivatal III. emelet 300-as termében megtartott 21. rendes üléséhez

A 2022. november 21. napján megtartott Költségvetési és Pénzügyi Bizottság 21. rendes ülésén 
(a továbbiakban: bizottsági ülés) elhangzottakról a 18/2021. (VII. 12.) sz. Ügyrend 
(a továbbiakban: Ügyrend) alapján jegyzőkönyv, jegyzőkönyvi kivonat és hangfelvétel készül. 
Az Ügyrend szerint az ülésről készült jegyzőkönyvet az elnök és a helyettesítési sorrend szerinti 
alelnök, távollétükben az ülésen kijelölt bizottsági tag íija alá.

A bizottsági ülésről Stettner István és Egry Attila alelnökök előzetesen bejelentették 
távolmaradásukat, így a jegyzőkönyv aláírására, az Ügyrendben foglalt előírásoknak 
megfelelően, Veres Gábor képviselőt jelöltem ki.

Veres Gábor a kijelölést elfogadta.

Budapest, 2022. november 21.

£ íi; .—. -. -.. [s• 1
Sátly Balázs l*

Költségvetési és Pénzügyi Bizotts^ 
elnök

%\ ? v CV % \ :
"S—1 *$7 V-"''""

xl * -
HS J/ ■ Veres Gábor

Költs^vetési és Pénzügyi Bizottság 
^jegyzőkönyv hitelesítő tag





2. sz. melléklet

Szavazás eredménye

Ideje: 2022. november 21.15:12
Típusa: Nyílt
Határozat 220. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: napirend

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 7 100.00 77.78
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 77.78
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 22.22
Összesen 9 100.00

Név Voks Frakció
dr. Balisani Ciro Igen -
Csordás Anett Igen -
dr. Juharos Róbert Igen -
Kiss Csilla Eszter Igen -
Pataki Gergely Igen : -
Sátly Balázs Igen -
Veres Gábor Igen ■ -
Egry Attila Távol -
Stettner István Távol 0



Szavazás eredménye

Ideje: 2022. november 21.15:12
Típusa: Nyílt
Határozat 221. Elfogadva
Minősített

Tárgya: zárt ülés elrendelése az I.7. napirendi pont tekintetében

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 7 100.00 77.78
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 77.78
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 22.22
Összesen 9 100.00

Név Voks Frakció
dr. Balisani Ciro Igen -
Csordás Anett Igen -
dr. Juharos Róbert Igen -
Kiss Csilla Eszter igen -
Pataki Gergely Igen -
Sátly Balázs Igen -
Veres Gábor Igen -
Egry Attila Távol -
Stettner István Távol 0
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Szavazás eredménye

Ideje: 2022. november 21.15:13
Típusa: Nyílt
Határozat 222-226. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: tematikai blokk szavazás: napirend 1.1-5. pontjai

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 7 100.00 77.78
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 77.78
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 22.22
Összesen 9 100.00

Név Voks Frakció
dr. Balisani Giro Igen -
Csordás Anett Igen -
dr. Juharos Róbert Igen -
Kiss Csilla Eszter Igen -
Pataki Gergely Igen -
Sátly Balázs Igen -
Veres Gábor Igen -
Egry Attila Távol -
Stettner István Távol 0
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Szavazás eredménye

Ideje: 2022. november 21. 15:43
Típusa: Nyílt
Határozat 228-237. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: tematikai blokk szavazás: napirend 11.3-12. pontjai

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 7 100.00 77.78
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 77.78
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 22.22
Összesen 9 100.00

Név Voks Frakció
dr. Balisani Ciro Igen -
Csordás Anett Igen -
dr. Juharos Róbert Igen -
Kiss Csilla Eszter Igen -
Pataki Gergely Igen -
Sátly Balázs Igen -
Veres Gábor Igen -
Egry Attila Távol -
Stettner István Távol 0
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Szavazás eredménye

Ideje: 2022. november 21.15:47
Típusa: Nyílt
Határozat 238. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: napirend 11.1. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület 
Józsefvárosi Önkormányzat 2022. évi költségvetésről szóló 6/2022. (II. 24.) 
önkormányzati rendelet III. módosítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 7 100.00 77.78
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 77.78
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 22.22
Összesen 9 100.00

Név Voks Frakció
dr. Balisani Giro Igen -
Csordás Anett Igen -
dr. Juharos Róbert Igen -
Kiss Csilla Eszter Igen
Pataki Gergely Igen -
Sátly Balázs Igen -
Veres Gábor Igen -
Egry Attila Távol -
Stettner István Távol 0
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Szavazás eredménye

Ideje: 2022. november 21. 16:01
Típusa: Nyílt
Határozat 239. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: napirend II.2. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat 2023-2025. évi költségvetését érintő döntésekre

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 5 71.43 55.56
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 2 28.57 22.22
Szavazott 7 100.00 77.78
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 22.22
Összesen 9 100.00

Név Voks Frakció
dr. Balisani Giro Igen -
Csordás Anett Igen -
Kiss Csilla Eszter Igen -
Pataki Gergely Igen -
Sátly Balázs Igen -
dr. Juharos Róbert Tart. -
Veres Gábor Tart. -
Egry Attila Távol -
Stettner István Távol 0
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